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Jegyzőkönyv 
a Szociális és Egészségügyi Bizottság 

2024. január 25-i nyílt üléséről 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tárgyalóterme (2316 Tököl, Fő utca 117.)  

Jelen vannak:   Malaczkó István   elnök 

    Ágics Antal    tag 

Baller Antalné    tag 

Csurcsia István   tag 

Moór Tibor    tag 

Pető Zsolt    tag 

Vaslaki Judit    tag 

Vukov Máté    tag 

Bejelentéssel távol:  Karászi László    tag 

Szabó Erzsébet   tag 

Schleerné Szegedi Anna  tag 

Meghívottak:   Hoffman Pál    polgármester 

    Gergics Illés    alpolgármester 

    Dr. Vass Lucia    alpolgármester 

    Gaál Ágnes    jegyző 

    Rácz Judit    aljegyző 

Jegyzőkönyvvezető:    Müllerné Istvánov Katalin  igazgatási ügyintéző 

Malaczkó István bizottsági elnök köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a Szociális és 
Egészségügyi Bizottság 8 fő jelenlétével határozatképes, javasolja, hogy Vaslaki Judit bizottsági tagot 
kérjék fel jegyzőkönyvhitelesítőnek és kéri a napirendek elfogadását. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

6/2024. (I.25.) számú Szociális és Egészségügyi Bizottsági határozat: 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság Vaslaki Judit bizottsági tagot felkéri a Szociális és Egészségügyi 
Bizottság 2024.01.25-i nyílt üléséről készült jegyzőkönyv hitelesítőjének. 

Határidő: azonnal              Felelős: Bizottság elnöke   

 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

7/2024. (I.25.) számú Szociális és Egészségügyi Bizottsági határozat: 

A Bizottság a 2024. január 25-i ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

1. Étkezési térítési díjak felülvizsgálata   

2. Konzorciumi megállapodás a TOP Plusz-3.1.3-23 „Helyi humán fejlesztések” elnevezésű 
pályázaton való részvételhez 

3. Az óvodák és a Bölcsőde zárva tartása, ügyeleti rendje 

4. Egyebek 

Határidő: azonnal       Felelős: Bizottság elnöke 

Hoffman Pál: ismerteti a napirendeket, összefoglalja, kiegészíti az alábbiak szerint: 

• Reggel a Rádióban Karácsony Gergely mondta, hogy aki látott Magyarországon olyan 
beruházást, amely szerződés szerinti áron, határidőre és az elvárt minőségben valósult meg, az 
tegye fel a kezét. Tököl azok közé tartozik, akik a lebonyolított beruházásokat szerződés 
szerinti áron, határidőre és kiváló minőségben készítette el. A legutóbbiak között felsorolom a 
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Szivárvány Óvoda felújítása, a Minibölcsőde megépítése és most a legutolsó a sittlerakó 
rekultivációt. Botrányos, hogy elindult egy kommunikáció, hogy az óvoda felújítás 300 mFt-tal 
és 600 mFt lett a vége és másfél évvel később adták át, de ez nem Tököl. Még tudnék sorolni 
pár ilyen példát, mikkel kell megküzdeni a nyilvánosságban. Arról érdemes beszélni, hogy 
elégedettnek és büszkének kell lennünk.  

• A megkötött szerződésünk alapján és a bevált ütemterv szerint biztosítottuk a városban a 
hóeltakarítást és a síkosság mentesítést.  

• A térségi közlekedési gondok sok féle kezdeményezést indítanak el. Többek között felmerült a 
repülőtéri átjárás igénye is. Hoffman Pál polgármester levélben kereste ezzel kapcsolatban 
Antal Sebestyén urat. A válasz sajnos nem pozitív. Antal úr arról adott tájékoztatást, hogy a 
repülőtéri működés nem teszi lehetővé a kifutópályán keresztül bonyolódó közúti forgalmat.A 
Szigetszentmiklósi Tankerületi Központ még nem adott választ a szolgálati lakások létesítésére 
tett felajánlásunkra vonatkozóan.  

• Köszönjük mindenkinek, aki segítséget nyújtott a városi karácsonyfa felállításában, a város 
ünnepi feldíszítéséhez, az Adventi rendezvényen való közreműködéshez. Az Adventi esemény 
nagy sikerű volt, sok résztvevővel, családias hangulatban telt az este.  

• Mindig nagy öröm, hogy az Idősek Karácsonyi programján ismét sokan részt vesznek. Együtt 
gyönyörködtünk a Szárny-nyitogató Művészeti Iskola diákjainak betlehemes játékában, s 
élveztük Janza Kata művésznő műsorát. A 65 évet betöltött nyugdíjasok megkapták a város 
által elutalt 6 eFt-ot. 

• A Tököl és Térsége Szennyvíztisztító Önkormányzati Társulás ülést tartott, ahol megtárgyalták 
a Társulás 2023. évi költségvetése módosítását és a Társulás 2024. évi költségvetését. Aktuális 
feladatai ennek a társulásnak most nincs, várjuk azt a pályázati lehetőséget, amellyel a 
kapacitás bővítést el tudnák indítani. A három tulajdonosnak valószínűleg a tervköltségeket 
meg kell finanszírozni. 

• A Gondosóra az idős tököliek számára is elérhető. 
• Magyarország Kormánya kiemelten támogatja az időskorúakat. Ezt bizonyítja az a kiváló 

kezdeményezés is, ami minden 65 év fölötti magyar állampolgárnak elérhető. A szolgáltatás 
révén az idősek szükség esetén akár egyetlen gombnyomással segítséget tudnak kérni. Az 
Európában egyedülálló eszköz segítségével egy diszpécser központ érhető el, ahol értékelik a 
helyzetet, s ha szükséges, segítséget vonnak be. Indokolt esetben a sürgősségi segélyhívót is 
hívhatják. A Polgármesteri Hivatal ügyfélszolgálatán elérhető a bejelentkezéshez szükséges 
nyomtatvány, amely kitöltve ugyanott le is adható, vagy közvetlenül a program kezelőihez 
eljuttatható. Érdemes kihasználni a lehetőséget, amely a családok védelme mellett erősíti az 
idősek biztonságát. 

• Lezajlott a műszaki átadás-átvétel a Csépi úti egykori sittlerakó munkálatainak végeztével. A 
Polgármesteri Hivatal vezetői, a Pest Vármegyei Kormányhivatal munkatársai elfogadták a 
Globe Aqua Kft. képviselőjének, s a megbízott műszaki ellenőrnek a tájékoztatóját a szerződés 
szerinti teljesítésről. A megbeszélést követően a résztvevők megtekintették a monumentális 
beruházás helyszínét is. A munkálatok a szerződés és a szakhatósági elvárások szerint 
valósultak meg. A jelentős környezetvédelmi fejlesztés ünnepélyes átadása is megtörténik a 
későbbiekben. A terület hasznosításával kapcsolatban megkeresések érkeznek. A motocrossra 
használt dombok érintetlenek, és ezek használatára lenne igény. Válaszban tájékoztattam az 
érdeklődőket, hogy egyelőre nem tudunk végleges helyzetet teremteni, bizottsági és testületi 
szinten fogjuk a terület hasznosítását végigbeszélni. Területek értékesíthetők ipari beruházási 
célra, van tervünk napenergia felhasználásra a területen, és az ott található védett virágok 
megőrzése is feladat, de a technikai sportolók igényeit is figyelembe veszik úgy, hogy az ott 
kialakított tevékenységek egymást ne zavarják, de a lakossági igényeket is ki kell elégíteni. 
Amennyiben munkahelyek létesülnek és nő a helyiadó bevétel a terület hasznosításával, akkor 
ezt is figyelembe kell venni a döntésnél. Jelentős ez a környezetvédelmi beruházás, a 450 mFt-
os csapadékvízelvezetés korszerűsítéssel, a 300 m Ft-os sittlerakó rekultiváció, a 15 mFt-os 
illegális hulladékgyűjtéssel, a 35 mFt-os Urbanicza-sziget területvásárlással, ez összesen a 
ciklusban majdnem eléri az 1 milliárd forintos környezetvédelmi célú intézkedéseket, 
beruházásokat.  
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• Korszerűbb lett a gátőrtelep. A Közép-Duna-völgyi Vízügyi Igazgatóság nagy értékű energetikai 
beruházást hajtott végre a Környezeti és Energiahatékonysági Operatív Program keretében. A 
munkálatok a Tököli Gátőrtelepet is érintették.  Az összeállítás a Tökölön elvégzett 
munkálatokat ismerteti. A Duna jelenlegi magas vízállása aktuálissá is teszi a gátőrtelep 
korszerűsítését. Az előkészületek az esetleges veszélyhelyzet kezelésére megtörténtek, 
szerencsére azonban az árhullám 6 m 90 cm körüli budapesti tetőzéssel vonul el, így a tököli 
szakaszon azon kívül, hogy a kompjárat átmenetileg szünetel, komolyabb problémát nem okoz. 

• Nagy örömöt szereztünk az óvodáknak, mert jelentős összegeket tudtunk év végén biztosítani 
Karácsony alkalmából játékok vásárlására.  

• Tervek szerint kialakítottuk a Horvát Óvoda gyermekeinek elhelyezését. A Csépi úti épületben 
bővítési, korszerűsítési munkák kezdődnek a közeljövőben, így szükségessé vált a csoportok 
áthelyezése. A változást jelzi, hogy horvát nyelvű tábla került a Művelődési Központ 
homlokzatára, miután itt talált ideiglenes otthonra a több, mint 40 óvodás gyermek. Az 
átköltözés igen komoly feladatot jelentett a pedagógusoknak, s a Városgondozási Csoport 
munkatársainak. Nagy segítséget jelentett a szülői összefogás is. A napokig tartó költözésben 
több, mint húszan vettek részt. Az új év első hetére minden a helyére került. Az átalakított 
helyiségek megfelelő körülményeket biztosítanak a nevelői munkához.  Az átállás 
zökkenőmentes, a szülők is elfogadják ezt az új helyzetet. Köszönjük mindazok segítségét, akik 
az átalakításban, s költözésben közreműködtek. 

• Február elején még 50 gyermek áthelyezésére készülünk, ők a Szivárvány Óvodába kerülnek át 
2024. február 12-től.  

• Ismét nagy siker volt a Szilveszter. Nagyszerű hangulat várta azt, aki elfogadta a Tököli 
Művelődési Központ invitálását a szabadtéri szilveszteri bulira. Halász László Művelődési 
Központ igazgató biztos volt a sikerben, hiszen a jól megválasztott és előkészített helyszínen a 
korábbi években is nagy siker volt az évzárás. A szabadtéri bulizás elnyerte a tököliek 
rokonszenvét, de idén már a környező városokból is érkeztek szilveszterezők. A Kolo Együttes 
és a DJ által teremtett jó hangulat, az ünnepi tűzijáték méltó keretet adott a résztvevők Boldog 
Új Évet köszöntéséhez. 

• A hagyományos Svábbált követően Jótékonysági Bál, Szülők-Nevelők bálja, majd Rác bál várja a 
Tökölön szórakozni vágyókat. 

• Tökölön is forgatott a Zágrábi televízió. Kedves program várt a tököli Horvát Nemzetiségi 
Önkormányzat és a hagyományőrző közösség tagjaira. Szilágyi-Gólya Márta elnök és Ágics-
Farkas Katinka a nemzetiségi önkormányzat tagja mellett Hoffman Pál Tököl polgármestere is 
fogadta a forgatásra érkező zágrábi tévéseket. A Művelődési Központ nagytermében már 
hangolt a Tököli Délszláv együttes férfikórusa, akik aztán a felvételek során a vendégek 
elismerését kiváltó hangzással énekeltek. A forgatás során Szilágyi-Gólya Márta nemzetiségi 
önkormányzati elnök a nemzetiségi életről, Halász László kórusvezető a kórus életéről beszélt. 
Nagy hatást váltottak ki az idős tököliek – Joszkin János, Cseperkáló István, Patarcsics Sándor, 
Istvánov István anyanyelven folytatott beszélgetései. A televíziósok megörökítették a Tököli 
Weöres Sándor Általános Iskola tanulójának irodalmi horvát nyelven elmondott versét is, s 
tájékoztatást kaptak a vendégek a történelmi hagyományokról is. A horvát televízió 
összeállítása a Budapest környéki horvátok életének bemutatását célozza, bízunk benne, hogy 
az Ercsi, Érdi „rokonok” pillanatai mellett a tököli hagyományőrzés is átütő sikert arat a nézők 
körében. Gratulál a résztvevőknek.  

• Tisztelettel, koszorúzással emlékeztünk a második világháborús doni katasztrófa áldozatainak, 
hőseinek emléknapja alkalmából a Hősök terén. A tököli emlékhely volt a záróhelyszíne a Don 
kanyarban elesett, eltűnt, megsebesült vagy hazatérés után meghurcolt katonák emlékére 
végrehajtott emléktúrának. Gergics Illés alpolgármester koszorúzott a díszszakasz előtt, majd 
fogadás volt a Polgármesteri Hivatalban. Ezzel az ünnepséggel kapcsolatban negatív visszhang 
is érkezett, hogy Horthy imádók és fasiszták vagyunk, mert egy ilyen megemlékezésnek helyet 
adunk. Ezt a fajta magatartás vissza kell utasítani, és ezekre az eseményekre és hősökre, 
áldozatokra a jövőben is emlékezni fogunk.  

• Bővül a Sziget Center kereskedelmi park. Az OTP Ingatlan Befektetési Alapkezelő Zrt. 
tájékoztatta a Polgármesteri Hivatalt a Sziget Center kereskedelmi parkban található 
légvédelmi kocka lebontásáról és a terület hasznosításával kapcsolatos terveiről. Mihály Balázs 
úr által készített országos és tököli összefoglaló alapján a terület kereskedelmi célú 
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hasznosítását indítják el. A mai ülés előterjesztése tartalmazza, hogy Burger King épül a 
légoltalmi kocka helyén. Ennek is van társadalmi visszhangja, építéshatósági szempontból 
semmi akadálya nincs a változtatásnak, a helyszín szebbé, rendezettebbé válik, zöldterületek 
alakulnak ki és helyiadó bevétel is megjelenik.  

• 2024. január 17-től az önkormányzat biztosítja a lakótelepi kisposta működését. A Pesti úti 
lakótelepen Posta partneri program keretében működik jelenleg a Kisfaludy Sándor utca 1/7. 
szám alatti postapont. Tököl Város Önkormányzata Posta partneri szerződés keretében 2024. 
január 17. napjától biztosítja a fix posta pont működtetését a lakótelepen. Közösségi 
visszhangja ennek is van, hogy a kormány bezárta a kispostákat és az emberek nem tudnak 
hozzájutni ezekhez a szolgáltatásokhoz és az önkormányzat nem tesz meg mindent azért, hogy 
a lakosság érdekeit képviselje. De ez nem Tököl. Tökölön az önkormányzat postapartneri 
szerződést a Magyar Postával, az önkormányzat működteti a kispostát, talált helyszínt és 
biztosítja az alkalmazottat.  

• A Lakihegy Rádió megkeresésére összefoglalót adtam a 2023-as évről és a 2024-es évre 
vonatkozó várakozásokról, arról a derűs előrelátásról, amilyennek ezt az évet várom.  

• Megjelent az Otthonunk Tököl, 125 év képekben című könyvünk, melyet szeretettel átad a 
képviselők részére. Ez egy 3 kötetes kiadvány, az első könyv az elmúlt évtizedek Tököl 
ikonikus helyeit, egyházi épületeknek, eseményeknek a tárháza, Isten könyv címmel. A 
második könyv a Haza, a harmadik pedig a Család alcímmel jelenik majd meg. Köszönöm 
Malaczkó Istvánnak a segítséget, a közös kb. 3500 darabos fotóarchívumból a 3 könyvben 
szereplő kb. 1800 fotó összeválogatását. Tegnap Vukov Mariska néni egy albumot átadott 
képekkel, amit azzal köszöntem meg, hogy küldtünk egy könyvet a részére. A 3 könyv nyomdai 
előkészítésen van, így  a felajánlással nem tudunk foglalkozni, de természetesen az általa 
összegyűjtött képeket is megpróbáljuk a nagyközönség részére megmutatni, de ezek nagyon 
személyes családi fotók, az adatvédelmet figyelembe kell venni. 

• Megtörtént a pedagógusok átsorolása. Önkormányzatunk az 1615/2023. Korm. határozatban 
foglaltak szerint a pedagógusok bruttó illetményének 2024. január 1-jével történő átlagos 32,2 
%-os megemeléséhez kapcsolódó központi költségvetési forrást megkapta. A költségvetési 
forrás lehetőséget biztosított arra, hogy a Tököl Város Önkormányzata által fenntartott 
óvodákban dolgozó pedagógusok december havi alapilletményét – a kormány által megígért és 
biztosított – 32,2%-kal megemeljük, így az óvónők január havi fizetése az alábbiak szerint 
alakul Tökölön: 
Besorolás Emelt illetmény 2024. január 1. napjától 

Gyakornok 528.800.-Ft 

PED I.  568.900.-Ft és 674.700.-Ft között 

PED II.  568.900.-Ft és 695.500.-Ft között 

Óvodavezetők 748.400.-Ft és 950.100.-Ft között. 

Ezeket fontos hangsúlyozni, mert a közbeszédben azt hallani, hogy a pedagógusok nem kapják 

meg a 32 %-os béremelést, pedig ez a kormánynak fontos döntése.  

• Újabb gazdasági terület terve a Dunai Repülőgépgyár Magyarország KFT igényeként. 2024. 
január 23-án Dunai Repülőgépgyár Magyarország Kft. szabályozási tervmódosítási 
javaslatainak és az ahhoz kapcsolódó tervezési feladatok költségviselésére vonatkozó 
ajánlatunk egyeztetésére tárgyalást tartottunk a Polgármesteri Hivatalban. Tököl Város 
Képviselő-testülete 17/2002. (IX.17) számú önkormányzati rendeletével jóváhagyott 
szabályozási tervet és építési szabályzatot módosítását kezdeményezték a Tököl 0323/41 hrsz. 
ingatlan esetében oly módon, hogy a „víztározó” elhelyezésére szolgáló (KM) övezet át lenne 
minősítve gazdasági (IG8 jelű) övezetre. A Képviselő-testület egyetértett a javaslattal azzal a 
feltétellel, ha azt a szabályozási terv megalapozó munkarésze is alátámasztja a kezdeményezés 
indokoltságát. Egyben felhatalmazást adott arra, hogy településrendezési szerződést kössünk a 
Kft.- vel és három oldalú tervezői szerződést a Kft.- vel a Bau-Urb Kft-vel ha a Kft. a rendelet 
módosítás minden költségét (különösen a tervezési költségek/díjak) viseli. 

• Folyamatosan kapcsolatban vagyunk Kiss Reginának köszönhetően a Németországi Kürnach 
város vezetésével. Colette Hermann asszony bíztat a kapcsolat erősítésére. Jeleztem, hogy mi is 
nyitottak vagyunk az együttműködésre és szeretettel várjuk Kürnach város küldöttségét és 
fúvószenekarát 2024. évben.  
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• Két szomorú esemény is történt. Nagy részvét mellett temették el két volt képviselőtársunkat. 
Bednanics István Tököl alpolgármestere is volt. Tököl egykori alpolgármesterét. Az elhunyt 
kiemelkedő életútja minden tököli előtt ismert volt, hiszen barátságos személyiségével, 
segítőkészségével, kompromisszum-készségével évtizedeken keresztül szolgálta Tökölt. Civil 
munkássága során szakmai felkészültségével, ambiciózus tevékenységével minden területen 
vezetői megbízásokat teljesített. A Szerszámgépipari Művek igazgatójaként, a Tököli Vörös 
Csillag TSZ ágazatvezetőjeként a kort megelőző színvonalú szakmai sikereket ért el.  Tököl 
közéletében már a rendszerváltoztatás előtt nagy tekintélyt szerzett, ami tovább nőtt az 1990 
utáni időszak átalakítási feladatai során. Hosszú ideig Tököl alpolgármestereként dolgozott a 
városért, a tököli családokért. Derűs személyiségével a Tököli Rác Énekkar, s az egyházi 
énekkar próbáit, szereplését is emelte. Tököl Város Képviselő-testülete 2005-ben a város 
érdekében kifejtett tevékenységéért „Tököl Településfejlesztéséért” kitüntetésben részesítette. 
Fájdalommal búcsúzunk, Isten nyugosztalja! 
Guth László már az 1990-es évektől aktív szereplője volt a közéletnek. Tökölt szinte 
szülőföldjeként szerette. Jelentős szerepe volt a tököli rendszerváltoztatásban. 1991-től alapító 
elnökként vezette a Tököli Német Kultúregyesületet, majd segítette a helyi Német Nemzetiségi 
Önkormányzat munkáját. Tevékenységében mindig a jobbító szándék vezette, 
határozottságával komoly elismerést szerzett.  Derűs személyiségével, felkészültségével 
mindig segítette a hozzá fordulókat. 1996-2002 között a Tököli Képviselő-testület választott 
tagjaként dolgozott. Közéleti szerepvállalása mellett sikeres családi vállalkozásokat vezetett. 
Ezekhez kapcsolódóan és mint a Tököli Gazdák Vadásztársaságának tagja a természet és a föld 
szeretete is része volt életének. Munkája és közösségi tevékenysége mellett a legfontosabb 
számára a családja volt. Élete példa mindazoknak, akiknek fontos a család, a haza iránti 
elkötelezettség és a szülőföld szeretete. Nyugodjék békében! 
Fél perces néma felállással emlékezzünk rájuk. 

• A Tököli „Napsugár és Horvát Óvodák bővítése és felújítása” tárgyú közbeszerzési eljárás 
eredményhirdetése napirend a mai ülés összehívásának a legfőbb indoka, hiszen cél, hogy 
minél előbb kiválasszuk a nyertes kivitelezőt, a hatályossá válást követően átadjuk a 
munkaterületet, hogy amint lehet, reményeim szerint még ebben az évben elkészüljön ez a 
beruházás.  

1) Étkezési térítési díjak felülvizsgálata  
Malaczkó István bizottsági elnök ismerteti az előterjesztést, kéri alábbi határozati javaslat 
elfogadását. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

8/2023.(I.25.) számú Szociális és Egészségügyi Bizottsági határozat: 

Tököl Város Önkormányzat Szociális és Egészségügyi Bizottsága javasolja a Tököl Város Képviselő-
testületnek, hogy  

• a bölcsődei gondozás szolgáltatási önköltségét a tárgyévre tervezett adatok alapján a 
gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 147.§-a 
szerinti vizsgálja felül, a bölcsődei gondozásért a továbbiakban se állapítson meg személyi 
térítési díjat. Az intézményi térítési díj összegét a 2024. évben: a gondozás esetében 0,-Ft, azaz 
nulla forintban állapítsa meg. 

• a gyermekétkeztetési és egyéb térítési díjak megállapításáról szóló 4/2018.(II.16.) számú 
rendelet módosításáról szóló rendelet tervezetet az előterjesztés szerint fogadja el. 

Határidő: azonnal       Felelős: Bizottság elnöke 

 



6 

2) Konzorciumi megállapodás a TOP Plusz-3.1.3-23 „Helyi 
humán fejlesztések” elnevezésű pályázaton való részvételhez 

Malaczkó István bizottsági elnök ismerteti az előterjesztést, kéri az előterjesztés szerinti, alábbi 
határozati javaslat elfogadását. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

9/2024.(I.25.) számú Szociális és Egészségügyi Bizottsági határozat: 

Tököl Város Önkormányzat Szociális és Egészségügyi Bizottsága javasolja a Tököl Város Képviselő-
testületnek, hogy a TOP Plusz-3.1.3-23 pályázati felhívásban előírt kötelezettségeknek eleget téve a 
pályázatot Városi Sportkör Tököl Egyesület szervezettel közös konzorciumi együttműködés keretében 
nyújtsa be és bízza meg a Polgármestert a konzorciumi megállapodás aláírására. 

Határidő: azonnal       Felelős: Bizottság elnöke 

3) Az óvodák és a Bölcsőde zárva tartása, ügyeleti rendje 
Malaczkó István bizottsági elnök ismerteti az előterjesztést, kéri az előterjesztés szerinti, alábbi 
határozati javaslat elfogadását. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

10/2024.(I.25.) számú Szociális és Egészségügyi Bizottsági határozat: 

Tököl Város Önkormányzat Szociális és Egészségügyi Bizottsága javasolja, hogy Tököl Város 
Képviselő-testülete  

1) a Városi Bölcsőde 2024. évi nyári nyitva tartását és ügyeleti rendjét az alábbiak szerint hagyja 
jóvá: 

zárás ideje 

Nyári zárás: 2024. augusztus 12. napjától 2024. augusztus 23. napjáig. 

Nyitás: 2024. augusztus 26.  

 

Ügyelet 

2024. július 29. napjától 2024. augusztus 9. napjáig 

2024. december 23,  30, 31 

A Bölcsődék napja miatt április 22-e nevelés-gondozás nélküli munkanap. 

2) az óvodák 2023. évi nyári zárását és ügyeleti rendjét az alábbiak szerint hagyja jóvá: 

Tököl Város Napközi Otthonos Óvodáinak 2024. nyári zárási ideje ügyeleti beosztással 

Óvoda neve Nyári zárás ideje Ügyeletet ellátó óvoda 

Horvát Óvoda, Csépi út 6. 
2024. július 29 – augusztus 23. 
Nyitás: 2024. augusztus 26. 

Szivárvány Óvoda, Csépi út 57. 
Napsugár Óvoda, Csépi út 57. 

Hagyományőrző Óvoda, Fő út 49. 
2024. július 29 – augusztus 23. 
Nyitás: 2024. augusztus 26. 

Szivárvány Óvoda, Csépi út 57. 
Napsugár Óvoda, Csépi út 57. 

Lakótelepi Szivárvány Óvoda,  
Kisfaludy u. 

2024. július 29 – augusztus 23. 
Nyitás: 2024. augusztus 26. 

Szivárvány Óvoda, Csépi út 57. 
Napsugár Óvoda, Csépi út 57. 

Szivárvány Óvoda, Csépi út 57. 
Napsugár Óvoda, Csépi út 57. 

2024. július 1 – július 26. 
Nyitás: 2024. július 29. 

Horvát Óvoda, Kossuth L. u. 66. 
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Hagyományőrző Óvoda, Fő út 49. 

Lakótelepi Szivárvány Óvoda, 
Kisfaludy u. 

 

Tököl Város Napközi Otthonos Óvodáinak  

2024. évi téli zárásának időpontja, ügyeletes óvoda megnevezéssel 

Ügyeletet ellátó óvoda Zárás ideje 

Hagyományőrző Óvoda, Fő út 49. 
2024. december 19,20,23, 30,31,   

Napsugár Óvoda 

Szivárvány Óvoda 
Horvát Óvoda  
2024. december 19 – január 01. 
Nyitás: 2024. január 02. 

Határidő: azonnal       Felelős: Bizottság elnöke 

4) Egyebek 
Vukov Máté: levélben megkeresték a Wass Albert utcai lakosok. Köszönik az árkok elkészítését, de a 
csatornafedők kiállnak, ez balesetveszélyes és esős időben az utca járhatatlan. A levelet átadja jegyző 
asszonynak és polgármester úrnak. Az utcában öt család van, akik útalap murvával való elkészítésére 
össze tudják adni a pénzt. Továbbá a Kolozsvári utca végén épül egy új ház, kerítés építésével, 
fakivágással kapcsolatos kérdéssel keresték meg. Kérdése, hogy a Műszaki Irodát keressék meg? 

Gergics Illés: a telektulajdonosok kötelezettségvállalásban foglalt feladata, hogy útalappal ellátva 
adják át az utat az önkormányzatnak. A telektulajdonosok részéről egy elmulasztott kötelezettségről 
van szó. Több tulajdonos van az utcában, a többi telektulajdonos kötelezettségeit is átvállalják? 

Hoffman Pál: az útalap elkészítése valóban a telektulajdonosok vállalt kötelezettsége. A levél alapján a 
tulajdonos fel fogjuk szólítani. A közművek most készültek el, eddig értelmetlen lett volna az útalap 
elkészítése. Tököl jövője a következő 10-15 év feladatairól szóló anyagot készít Dr. Vass Lucia és 
Gergics Illés alpolgármesterekkel készítem el. A nagyobb útépítéseket sosem tudtak kizárólag saját 
forrásból megvalósítani, fejlesztési hitelből van rá lehetőség. A fejlesztési programban készül javaslat. 
A meglévő fejlesztési hitel összege a hitel felvételekor 400mFt volt, jelenleg 200mFt, ennek a hitelnek a 
figyelembevételével a kormányhoz fordulhatunk egy másik 2-300mFt-os fejlesztési hitel 
engedélyezéséért, így Tökölön az út-járdaépítési kérések ebből a forrásból teljesíthetők. Megfontolást 
igényel, hogy a még meglévő 200mFt-os fejlesztési hitel törlesztése éves szinten 50-54mFt-os összeget 
jelent, ha most indítanánk el a fejlesztési hitelt, és ha két éves türelmi időt kapunk a törlesztésre, akkor 
is van ott legalább egy, de lehet, hogy két év, amikor a még meglévő hitelnek is megvan a törlesztési 
terhe és már belép az új hitel is, ezért arra látok esélyt, hogy ezt a problémát ilyen fejlesztési hitel 
kerettel meg fogjuk tudni oldani. Ez a következő évek döntései lehetnek. Bízom abban, hogy a tököliek 
bizalmát továbbra is élvezni fogjuk, és amit ebben a programban megfogalmazunk, azt sikeresen végig 
is tudjuk vinni és a város fejlődése ezen a területen is folytatódik.  

Műszaki irodát kell megkeresni a Kolozsvári utca végén lévő kerítés építés, fakivágás és az egyéb 
beépítettségi százalékok mértékével kapcsolatban. 

Farkas Zsuzsanna: a Kölcsey út és Csokonai út sarkán lévő volt üzlet környéke botrányosan néz ki, 
tele szeméttel, törött üvegekkel. Felhívja az önkormányzat figyelmét, hogy vegye fel a kapcsolatot a 
tulajdonossal. A szociális rendelettel kapcsolatban megkeresték, hogy nem elég egyszeri 30 Ft-os fűtési 
támogatás nyújtása, kéri a szociális rendelet felülvizsgálatát. 

Hoffman Pál: az a támogatási lehetőség, melyet Farkas Zsuzsanna képviselő asszony említ, 
rendelkezésre áll, a gondoskodás megtörténik, folyamatos. Képviselő Asszony facebook felkérésére 
nem árasztották el a hivatalt fűtési támogatás kérésével. Az illegális hulladékot az önkormányzat 
folyamatosan elszállítja, de az említett területről magánterület.  




